Course Plan for Fall 2020 & Spring 2021
(Please include DFLL compulsory courses as your first priority, and schedule the classes during the recommended time slots (see appendix).
請優先支援系訂必修課程，並依照各年級建議時段排課(如附件)。
(Full time faculty must not have classes on Wednesday from 2:20pm to 5:20pm, in order to spare 
time for Departmental meetings and faculty colloquium. 
星期三下午2:20~5:20(789節)請勿排課。
(Add-course method after classes begin (during the first two weeks):
1- All students can register online.
2- Students can register online as long as they get “registration codes” from the instructor. 
3- Students fulfilling pre-requisite requirements of the class can register online when there’s vacancy.  
加選方式：1-上網登記即可選上、2-教師發給學生授權碼、3-學生上網登記後由電腦分發。
(An extra hour will be added for Freshman English teachers who will be grading at least three essays of every student each term. Please fill in 3 +1 in the Hrs. (teaching hours) for such classes. 
擔任大一英文每學期至少批改每位學生三篇作文，可加計寫作指導1小時，時數請填3 +1。
(Holding an administrative position or supervising graduate thesis may allow reduction of 
teaching hours. Please fill in the position title or the name of the student.
擔任行政職務或指導研究生論文亦可折抵時數，請於課程名稱欄內填入職稱或學生姓名學
號。
( Required teaching hours: Professors 7, Associate Professors 8, Assistant Professors 8, Lecturers 
10, Language Teachers (Associate Professor and Assistant Professor): 12, Language Teachers (Lecturer): 13. 
每週應授時數：教授7，副教授8，助理教授8，講師10小時；副教授、助理教授級語言
教師每週至少教授 12 小時；講師級語言教師每週至少教授 13 小時。   

( Every faculty member, except for European languages faculty, should take up at least one class 
of Freshman English for non-DFLL majors, or at least half of his or her teaching hours are devoted to language service courses, e.g. Composition, Translation, English Oral Training, Liberal Education taught in English, Basic Skills courses.
英語文教師每學期應開授至少一班大一英文，或應授時數一半以上為服務性課程（英文作
文、翻譯及習作、英語口語訓練、英語授課之通識課、基本能力課程等）。
( NTU has formed the NTU Triangle Alliance with National Taiwan Normal University and 
National Taiwan University of Science and Technology. If you agree, students from these two universities will be able to add to your course online, just like NTU students do. If you agree, you can specify the number of students that you want to allow from NTNU and NTUST. The number of students that you allow from these two universities should be the same.
本校與師大、臺科大成立三校聯盟，如果老師同意，師大、台科大的學生將可直接從網路
加選您的課程。開放校際選課名額沒有限制人數，台師大與台科大的開放名額須一致。如：開放台師大2名，台科大2名。
( Please fill in the upper limit of student enrollment for Freshman English (at least 30). For application of a TA, please advise the DFLL office. 
大一英文初選人數上限請自行填寫，惟不得低於30人，如需申請TA請先洽系辦登記。
Instructor’s Name：___________________________ 
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	大一英文授課老師可自行選擇上下學期是否原班帶入（輔導班原班帶入），請勾選是否原班帶入：
Instructors of Freshman English courses can decide whether they wish that the same students from Fall be automatically enrolled in Spring. Please check from below: 
( I would like the same students from Fall be automatically enrolled in Spring. 
   請系辦設定上學期（109-1）原班帶入下學期（109-2）。
( All the seats in my spring class will be open for online registration.
不需要原班帶入。
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